
Sanacija V pivovarni si želijo dolgoročni reprogram dolgov z moratorijem
Ljubljana - Bankirji so včeraj
za skupno mizo govorili o iska-
nju rešitev za finančno sana-
cijo močno zadolžene skupine
Pivovarna Laško, smo izvedeli
neuradno.

Vanja Tekavec

Včerajšnji sestanek bankirjev -
po dosegljivih informacijah ga je
menda sklicala NLB - je bil priča-
kovan, saj je minuli petek skupini
Laško zapadlo v poplačilo za pri-
bližno 160 milijonov evrov dolgov.
Gre za kratkoročna posojila, ki sta
jih obe pivovarni (Union in Laško)
po večini najemali pri NLB.

Ker pivovarsko-trgovsko-me-
dijska skupina do petka posojil ni
vrnila, je njena usoda zdaj v rokah
bank upnic in njihove morebitne
privolitve v nadaljnji reprogram
dolgov.

Bankirji včerajšnjega sestanka
niso hoteli komentirati, zato lahko
o njegovem poteku zgolj ugibamo,
znane pa so prošnje, ki jih na ban-
kirje že nekaj časa naslavlja vod-

stvo Pivovarne Laško. V tej si želijo
zlasti dolgoročnega reprograma
dolgov. Največja težava Pivovarne
Laško je namreč struktura posojil;
skupaj ima Laško do bank za sko-
raj 300 milijonov evrov posojil, od
katerih jih je večina kratkoročnih,
torej zapadejo v poplačilo v enem
letu.

Banke upnice (v skupini jih je
kar 20) so pivovarni doslej sicer re-
programirale vsa posojila, vendar
le na krajši rok, kar je za skupino
precejšnje finančno breme; vsako
leto samo za obresti nameni do 22
milijonov evrov, zato bi Laščanom
najbolj ustrezal reprogram na se-
dem ali na vsaj pet let z določenim
moratorijem.

Po mnenju poznavalcev je malo
verjetno, da banke v reprogram ne
bi privolile, drugo vprašanje pa je,
ali bodo privolile v reprogram na
dolgi rok. Z vprašanji smo se včeraj
obrnili tudi na vodstvo Pivovarne
Laško, ki se zadnje tedne inten-
zivno pogovarja z vsemi bankami
upnicami, vendar v Laškem za
naša vprašanja niso bili dosegljivi.
Predsednik NS Pivovarne Laško

Vladimir Malenkovič pa je minuli
teden poudaril, da bo Laško za do-
končen dogovor z bankami potre-
bovalo še teden ali dva.

Sestanek bankirjev so sklicali po
petkovi skupščini Mercatorja, na
kateri je Laščanom v NS najbolj-
šega soseda uspelo imenovati kar
tri svoje člane. Na to so se odzvali
v društvu Mali delničarji Slovenije,
kjer menijo, da je bilo na petkovi
skupščini pri glasovanju o novih
nadzornikih usklajeno delovanje
med skupino Pivovarna Laško,
skupino UniCredit in NFD; vse tri
so namreč v NS imenovale svoje
predstavnike. Zaradi domnev-
nega nedovoljenega usklajenega
delovanja bo predsednik društva
MDS Rajko Stankovič danes vložil
zahtevo za začasno zadržanje vpi-
sa novih nadzornikov Mercatorja,
dokler pristojni organi (UVK) ne
bodo ugotovili, ali je na skupščini
bilo nedovoljeno usklajeno ravna-
nje. Napoveduje tudi izpodbojno
tožbo zoper odpoklic in imenova-
nje novih članov NS Mercatorja.
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